

Application: Printed Application

IUSSP Fellowship Programme for Family Planning, Fertility and Urban Development Round 2 (version française ci-dessous)

Summary

ID: 2018-0453949981



Concept Note

Incomplete

Once past the eligibility test, you can fill in the application with personal information, a title for your proposed project, and a concept note of up to 600 words describing the project including research questions, study population, justification, data and methods, and policy relevance.

Concept notes will be rapidly reviewed starting April 15 and applicants will be notified shortly thereafter (early May). Successful applicants will be invited to fill in the full application and upload supporting documents by 1 July 2019.

Après avoir passé avec succès le test d'éligibilité, vous pourrez remplir le formulaire de candidature avec vos informations personnelles, le titre du projet que vous proposez et une note conceptuelle de 600 mots maximum décrivant le projet, notamment les questions de recherche, la population étudiée, la justification, les données et méthodes ainsi que la pertinence politique du projet.

Les notes conceptuelles seront rapidement examinées à partir du 15 avril et les candidat·e·s seront informé·e·s peu de temps après (début mai). Les candidat·e·s retenu·e·s seront invité·e·s à remplir la demande détaillée et à télécharger les documents justificatifs avant le 1^{er} juillet 2019.

Note conceptuelle

Which language do you prefer to use to fill in this concept note /

Quelle langue préférez-vous utiliser pour remplir le formulaire de pour la note conceptuelle ?

(No response)

Personal Information

Last name/Surname

(No response)

First name:

(No response)

Middle name or initial

(No response)

Gender (sex)

(No response)

Date of Birth:

(DD/MM/YYYY)

(No response)

Citizenship:

(No response)

Education

Fill in information on your PhD and also any other graduate degrees you have earned (Masters, MD, JD, etc.)

Date PhD Awarded

(No response)

Dissertation title

(No response)

University and academic department awarding PhD

(No response)

Name and title of dissertation adviser and advisor's university

(No response)

Other graduate degrees

	Degree Title	Date Awarded (DD/MM/YYYY)	University and Academic Department	Add Other
1				X
2				X
3				X
4				X
5				X

Current Position

Job Title	(No response)
Employer Name	(No response)
Employer Address	(No response)
Type of Contract (ie permanent, short-term to a certain date)	(No response)
Start Date	(No response)

Previous employment since award of PhD

	Job Title	Employer Name	Employer Address	Type of Contract	Start Date	End Date	Add Other
1				X			X
2				X			X
3				X			X
4				X			X
5				X			X

List up to 5 of your best/recent/important peer-reviewed publications (include date, co-authors, title, journal or book name)

Publication 1	(No response)
Publication 2	(No response)
Publication 3	(No response)
Publication 4	(No response)
Publication 5	(No response)

Title of project:

(No response)

City or urban regions and country that will be the focus of your study:

(No response)

Description of project:

Please describe your proposed project (**up to 600 words**) including the following: research questions, study population, justification for the research (including added value, evidence gaps filled), data sources/methods, and policy relevance.

(No response)

Review Process:

Concept notes received by 15 April will be rapidly reviewed. Applicants will be informed of the result by early May. Successful applicants will be invited to apply by submitting a full proposal through the application website on or before 1 July 2019.

Informations personnelles

Nom de famille

(No response)

Prénom

(No response)

Deuxième prénom ou initiale

(No response)

Sexe

(No response)

Date de naissance

(jj/mm/aaaa)

(No response)

Nationalité

(No response)

Études

Complétez les informations sur votre doctorat et aussi tous les autres diplômes d'études supérieures que vous avez obtenus (Masters, MD, JD, etc.)

Date d'obtention du doctorat (jj/mm/aaaa):

(No response)

Titre de la thèse:

(No response)

Université et département ayant décerné le doctorat

(No response)

Nom, titre et université de rattachement de votre directeur/trice de thèse

(No response)

Autres diplômes d'études supérieures

	Type de diplôme	Date d'obtention (jj/mm/aaaa)	Université et département ayant décerné le diplôme	Autre
1				X
2				X
3				X
4				X
5				X

Emploi actuel

Fonction	(No response)
Nom de l'employeur	(No response)
Adresse de l'employeur	(No response)
Type de contrat (permanent, contrat à durée déterminée et jusqu'à quelle date, etc.)	(No response)
Date de début dans cette fonction	(No response)

Expérience professionnelle depuis l'obtention du doctorat

	Poste actuel	Titre du poste	Nom et adresse de l'employeur	Type de contrat (permanent, à durée déterminée, etc.).	Date de début de contrat	Date de fin de contrat	Autre
1				X			X
2				X			X
3				X			X
4				X			X
5				X			X

Énumérez jusqu'à 5 de vos publications dans des ouvrages ou des revues scientifiques à comité de lecture (les plus importantes ou les plus récentes -- inclure la date, les co-auteurs, le titre, la revue ou le titre de l'ouvrage.

Publication 1	(No response)
Publication 2	(No response)
Publication 3	(No response)
Publication 4	(No response)
Publication 5	(No response)

Titre du projet:

(No response)

Ville ou région urbaine et pays qui feront l'objet de l'étude:

(No response)

Description du projet:

Veillez fournir une note conceptuelle décrivant votre projet (600 mots maximum) et comprenant les éléments suivants : questions de recherche, population étudiée, justification de la recherche (y compris sa valeur ajoutée et les lacunes qu'elle comble), les sources de données et méthodes et sa pertinence politique.

(No response)

Processus d'examen :

Les notes conceptuelles reçues avant le 15 avril seront rapidement examinées et les candidat·e·s seront informé·e·s du résultat au début du mois de mai. Les candidat·e·s retenu·e·s seront invité·e·s à postuler en soumettant une proposition détaillée sur le site web de candidature au plus tard le 1^{er} juillet 2019.